

**Mødet. onsdag d. 20 marts 2019 kl 20-21.30. afholdt som et møde i teams.**

**Referat for bestyrelsesmøde BID 20/3 2019**

**Deltagere: Christine, Mårten, Hanne, Jesper, Anja, Anine. Afbud fra Sarah. Søren er desværre ikke lykkedes med at komme på mødet i teams.** Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat er godkendt. Referent Anine.

**1) Orientering siden sidst og kort status**

- a) Hjemmeside: Mårten arrangerer møde med IT-kollega, så Anja kan blive kørt ind i opdatering af hjemmeside. Vi drøfter at enkelte dele af hjemmesiden skal være password beskyttet og forbeholdt medlemmer.
- b) Mårten spørger IT-kollega, om der kan sættes spam-filter på vores mail.
- c) Christine skal have dækket transportudgifter fra fagdidaktisk kursus af BiD.
- d) Sarah er tovholder på samarbejde med AU. AU vender tilbage, når midler er bevilget.
- e) Digitalisering af opgavesæt. Hanne orientere om HTX FiP. Der skal laves et fyraftensmøde - gerne midt i landet (Odense) med eksempler på gamle opgaver der er blevet digitaliserede.  
Møde onsdag d. 27. marts 2019 kl. 20.00 i teams for Søren, Hanne, Jesper og Christine
- f) kontooprettelse og medlemmer. P.t. 53 betalende medlemmer. Vi diskuterer, hvordan flere får betalt kontingent.  
Christine tilføjer en reminder først i nyhedsbrevet.
- g) PS rep. hos GL. Søren? Christine skriver til Søren for at spørge om han vil være PS repræsentant.
- h) De enkelte grupper, hvad rør sig. Mårten orienterer om samarbejde med DTU vil blive enzymforsøg. Vi vil blive orienteret, når de er længere i processen.  
Hanne orienterer om, at der er udarbejdet et elevbesøg på Pharma om lægemiddelfremstilling.  
Vi diskuterer, om vi kan lægge referater fra FiP-møder tilgængelige på hjemmesiden, så medlemmer kan se dem.
- i) Christine orienterer om, at hun har fundet flere fonde, vi kan søge. Ansøgning er p.t sat i bero pga. travlhed.
- j) Nyhedsbrevet er gennemgået af Christine og kommenteret og rettet.  
Nyhedsbrevet godkendes af alle.

**2) Nedsættelse af arbejdsgruppe der skal indrykke en annonce om foreningen.**

Vi synes, det er en god idé med at indrykke annoncer. Her er gymnasieskolen mest relevant. Vi laver annoncen til det fysiske møde d. 12. maj. Christine forbereder skitse.

**3. Diverse punkter der rør sig lige nu. Drøftelse om balance**

Vi diskuterer, at prioriteringer i vores arbejde er vigtigt, da der er mange mulige projekter at kaste sig over.

Da Anine og Sarah det næste stykke tid er på standby, vil det være godt at indlemme flere i bestyrelsen.

Input fra Christine. Vigtigt at vi også rykker på de ting, vi er tovholdere på, så vi ikke ender med at diskutere de samme ting til hvert møde.

**4) fremtidige møder.**

Christine og Anine arrangerer rammerne (Indhold, mødeform, forplejning, dagsorden) for det fysiske møde. Christine er tovholder. Vi mødes 10/10.30.

**5) evt.**

Anine orienterer om interesse fra Københavns Professionshøjskole, der gerne vil være med til at udvikle undervisningsmateriale om diagnosticering. Anine tager kontakt.